
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 611/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Γνωμοδότηση Δ.Σ. κατά του χαρακτηρισμού των 
οδών σύνδεσης του οικισμού Δασκίου με τους 
οικισμούς Αγ. Κυριακής και Καταφυγίου ως 
κυριότερων δημοτικών. 

 
         Σήμερα 7 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-9-2011 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωνάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 24)Κ. 
Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 27)Α. 
Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 
34)Κ. Παναγιωτίδης, 35)Δ. Γκέκα, 36)Α. Παπαδόπουλος, 37)Σ. 
Κουμτσίδης, 38)Ι. Σοφρόνωφ, 39)Γ. Μελιόπουλος, 40)Χ. 
Σαββαϊδου. 

Κ. Συμεωνίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 597/2011 απόφασης, που προτάχθηκε της συζήτησης των προ ημερήσιας διάταξης 
θεμάτων, προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Α. Καγκελίδης, Γ. Κάκαρης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 601/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Σουμπέκας και αποχώρησε η κα Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 603/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 605/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Κ. Παναγιωτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση του εκτάκτου θέματος μεταξύ των αριθ. 605-606/2011 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 607/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου και 
αποχώρησε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 611/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, 
Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 612/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, Κ. Παναγιωτίδης, Γ. Μελιόπουλος. 

 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-8-2011 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κων/νου Βοργιαζίδη, το οποίο έχει ως εξής: 
 Ο κ.Παπαδόπουλος Στέφανος με την υπ’αριθμ.454/24-3-2011 αίτηση του 
ζήτησε να κινηθεί η διαδικασία χαρακτηρισμού των οδών που συνδέουν τον οικισμό 
Δάσκιο με τους οικισμούς Αγίας Κυριακής και Καταφύγιου ως κυριότερες δημοτικές 
οδοί.  

Έχοντας υπόψη την παρ. β του άρθρου 1 του  Π.Δ./τος της 24/31-5-85(Δ΄270) 
« Ως Δημοτικοί ή Κοινοτικοί οδοί θεωρούνται οι οδοί που ενώνουν οικισμούς του 
αυτού δήμου ή κοινότητας μεταξύ των ή οικισμούς ομόρων δήμων ή κοινοτήτων ή με 
διεθνείς, εθνικές ή επαρχιακές οδούς. Σε περίπτωση που μεταξύ των οικισμών 
υπάρχουν περισσότερες της μιας δημοτικοί ή κοινοτικοί οδοί που συνδέουν αυτούς, 
οι διατάξεις της παρούσης περίπτωσης έχουν εφαρμογή μόνο σε γήπεδα που έχουν 
πρόσωπο στην κυριότερη από τις οδούς αυτές. Η αναγνώριση των οδών αυτών σε 
κυριότερες ή μοναδικές γίνεται με απόφαση του οικείου Νομάρχη μετά από γνώμη 
του Συμβουλίου Χ.Ο.Π. του νομού». 

Ο δρόμος που συνδέει τον οικισμό Δάσκιο με τους οικισμούς Αγίας Κυριακής 
και Καταφύγιου Νομού Κοζάνης είναι σύμφωνα με το έγγραφο του Δασαρχείου 
Βέροιας δασικός. Κατασκευάστηκε από την Υπηρεσία Δασοτεχνικών Έργων 
Μακεδονίας και συντηρείται από το Δασαρχείο Βέροιας σύμφωνα με το 
υπ’αριθμ.2623/11-4-2011 έγγραφο του Δασαρχείου Βέροιας. Ο ορισμός της δασικής 
οδού δίνεται στο  άρθρο 15 του ν. 998/79(ΦΕΚ 289/Α/29-12-79), όπου δασικαί οδοί 
είναι αι κατασκευαζόμεναι εντός εις τας παρυφάς δασών ή δασικών εκτάσεων και 
εξυπηρετούσαι την προστασίαν και εκμετάλλευσιν τούτων ή την πρόσβασιν προς 
υφιστάμένας τεχνικάς εγκαταστάσεις ή αισθητικά τοπία, ή την εκτέλεσιν και συντήρηση 
δασικών έργων ή τας μεταφοράς δασικών προϊόντων και μη συμπίπτουσαι μετά του 
εθνικού, επαρχιακού ή κοινοτικού δικτύου της Χώρας. 

 Ο συγκεκριμένος δρόμος είναι χωματόδρομος με κακή βατότητα και 
μεταβλητό πλάτος. Τους καλοκαιρινούς μήνες χρησιμοποιείται από τους κατοίκους 
του οικισμού Δασκιου για την μετακίνηση τους προς τους οικισμούς Αγίας Κυριακής 
και Καταφυγίου ως η συντομότερη οδός. Η διαδρομή του δρόμου είναι κοινή μέχρις 
ενός σημείου όπου διακλαδώνεται και οδηγείται η μία χάραξη στον οικισμό Αγίας 
Κυριακής και η δεύτερη στον οικισμό Καταφύγιο. Επιπλέον η διασύνδεση των 
παραπάνω οικισμών γίνεται δια της επαρχιακής οδού που εξέρχεται από τον οικισμό 
Δασκιου προς Βελβεντό Κοζάνης.  

Το Δημοτικό Συμβουλίο Βέροιας καλείται να γνωμοδοτήσει για το 
χαρακτηρισμό των παραπάνω δρόμων ως τις κυριότερες δημοτικές οδού που 
συνδέουν τον οικισμό Δασκίου με τους οικισμούς Καταφύγιο και οικισμό Αγία 
Κυριακή. Στη συνέχεια και σύμφωνα με την υπ’αριθμ.27610/21-6-2011(Εγκ 6/2011, 
ΑΔΑ 4Α3Θ0-Σ) εγκύκλιο της Διεύθυνσης Οικοδομικών και Κτιριοδομικών 
κανονισμών του ΥΠΕΚΑΑ η γνωμοδότηση θα αποσταλεί στην αποκεντρωμένη 
διοίκηση η οποία έχει την αρμοδιότητα χαρακτηρισμού. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης: Έχει γίνει αίτηση για να κινηθεί η διαδικασία χαρακτηρισμού 

των οδών αυτών λοιπόν, ως κυριότερες δημοτικές οδοί. Επ’ αυτού υπάρχει 
αντίρρηση, υπάρχει διαφορετική άποψη από το δασαρχείο, το οποίο με το έγγραφό 
του μας λέει ότι η οδός είναι δασική. Επιπλέον η άποψη της υπηρεσίας είναι ότι 
υπάρχει άλλη οδός που είναι η επαρχιακή οδός Δασκίου-Βελβεντού, μέσω της οποίας 
μπορεί να γίνει σύνδεση με τους συγκεκριμένους οικισμούς και γι’ αυτό λοιπόν είναι 
αρνητική η άποψη της υπηρεσίας σ’ αυτή την αίτηση.  
 Τσαβδαρίδης: Αφού αφορά τον οικισμό του Δασκίου κε Βοργιαζίδη, γιατί δεν 
το φέρατε στο τοπικό συμβούλιο Δασκίου για να ρωτήσουμε και την άποψή τους; 
Μάλιστα σας μεταφέρω ότι ο πρόεδρος, με τον οποίο επικοινώνησα τηλεφωνικά, έχει 
μαύρα μεσάνυχτα, δεν το ξέρει το θέμα καθόλου. Ποιος είναι ο κ. Παπαδόπουλος 
Στέφανος που κάνει την αίτηση; Εκπροσωπεί τον εαυτό του ή εκπροσωπεί κάποιον 
άλλον; Έχει καμιά σχέση με το Δάσκιο; Δεν μπορώ να καταλάβω εγώ τεχνικά, 



πραγματικά, το να χαρακτηριστεί ένας δασικός δρόμος δημοτική οδός, τι αλλάζει. Τι 
θα γίνει δηλαδή; Ποιος θα κερδίσει κάτι; Για να ξέρουμε τελικά και τι γίνεται. Πώς 
έρχεται ξαφνικά; Κι από ό,τι έμαθα ο Παπαδόπουλος Στέφανος δεν έχει καμιά σχέση 
με το Δάσκιο, εννοώ να ότι δεν είναι από εκεί.  
 Μελιόπουλος: Σε κάποιες από τις ερωτήσεις με κάλυψε ο κ. Τσαβδαρίδης και 
τον ευχαριστώ γι’ αυτό. Η ερώτηση η δική μου είναι σαφής. Ο κ. Παπαδόπουλος που 
κάνει την αίτηση έχει καμιά σχέση με το κτίσμα που έχει ανεγερθεί και το οποίο εκ 
πρώτης όψεως δε φαίνεται αν είναι τέσσερα ή δυο στρέμματα το οικόπεδο; Θα ήθελα 
μια σαφή απάντηση γι’ αυτό.  
 Βοργιαζίδης: Κε Τσαβδαρίδη, τα συγκεκριμένα θέματα δεν είναι θέματα που 
πηγαίνουν στην τοπική κοινότητα για χαρακτηρισμό οδού. Δεν είναι θέμα που 
πηγαίνει. Υπάρχει σχετική νομοθεσία. Για να απαντήσω τώρα και στο θέμα του κ. 
Μελιόπουλου, εκδόθηκε από την πολεοδομία της Νομαρχίας κάποια οικοδομική 
άδεια στο παρελθόν, η οποία κρίθηκε ως παράνομη, δεν έχει σημασία, δεν το 
γνωρίζω κιόλας το όνομα, σε έκταση η οποία ήταν πάνω σ’ αυτό το δρόμο, σε έκταση 
η οποία μπορούσε να δομηθεί εφόσον αυτή η οδός είχε τέτοιο χαρακτηρισμό. 
Κατόπιν καταγγελίας, η σημερινή υπηρεσία, η σημερινή πολεοδομία αποφάνθηκε ότι 
δεν είχε. Ζήτησε και την άποψη του δασαρχείου, η άποψη του δασαρχείου ήταν 
αρνητική και η πολεοδομία συμφωνεί με την άποψη του δασαρχείου και λέει ότι 
όντως αυτή η οδός δεν είναι δημοτική και άρα κατ’ ουσίαν δεν μπορούμε να 
νομιμοποιήσουμε τη συγκεκριμένη οικοδομική άδεια που εκδόθηκε. Αυτή είναι η 
ουσία κ.Μελιόπουλε σ’ αυτό το θέμα που συζητούσατε. 
 Δελαβερίδης: Είμαι ο μηχανικός του έργου και αυτός που ανέθεσε τον κ. 
Παπαδόπουλο Στέφανο, ο οποίος είναι τοπογράφος, να κάνει το τοπογραφικό και όλα 
τα σχετικά, τη μέτρηση στην πολεοδομία κ.λ.π. Κυρίες και κύριοι δημοτικοί 
σύμβουλοι, κε πρόεδρε, θέλω την προσοχή σας και την υπομονή σας. Με αίτησή του 
ο Παπαδόπουλος Στέφανος, ζήτησε από την πολεοδομία του δήμου να χαρακτηριστεί 
ο δρόμος που συνδέει το Δάσκιο με το Καταφύγιο και με την Αγία Κυριακή ως 
δημοτικός δρόμος. Έκανε έγγραφο προς το δασαρχείο, γιατί είχε κάνει πιο μπροστά 
την καταγγελία όπως είπε ο κ. αντιδήμαρχος το δασαρχείο και έστειλαν τηλεφωνικό 
σήμα και διακόπηκαν οι εργασίες. Το δασαρχείο προφανώς λέει σύμφωνα με τον 
νόμο 998 άρθρο 15, ότι είναι δασικός δρόμος. Εμείς δεν έχουμε αντίρρηση, είναι ναι 
δασικός δρόμος σύμφωνα με τον νόμο του υπουργείου γεωργίας, όμως υπάρχει και ο 
νόμος του ΥΠΕΧΩΔΕ, ο νόμος του ΥΠΕΧΩΔΕ, είναι το προεδρικό διάταγμα του ’85 
που λέει ότι δημοτικοί οδοί ή κοινοτικοί οδοί θεωρούνται αυτοί που ενώνουν δυο 
οικισμούς, δυο αν θέλετε χωριά, δυο δημοτικά διαμερίσματα. Όντως αυτός ο δρόμος 
συνδέει το Δάσκιο με το Καταφύγιο και με την Αγία Κυριακή και κατά την άποψή 
μου είναι κι ο μοναδικός γιατί ο άλλος ο δρόμος που πάει από Βελβεντό, πιστεύω 
κάποιοι από εδώ θα είναι πάνω από το δημοτικό διαμέρισμα Ριζωμάτων και θα 
ξέρουν, είναι πάρα πολύ μακριά από πλευράς Βελβεντού, ενώ από Δάσκιο-
Καταφύγιο, από το δασικό δρόμο είναι πολύ πιο κοντά, είναι και ο κυριότερος. 
Πηγαίνουν με τα αυτοκίνητά τους στο Καταφύγιο, έρχονται από το Καταφύγιο στο 
Δάσκιο, το δηλώνουν οι κάτοικοι, το ότι είναι λοιπόν δασικός, το αποδεχόμαστε. Το 
ότι είναι και δημοτικός με το Π.Δ. είναι αναμφισβήτητο. Θεωρείται λέει, η θεώρηση 
αυτή ακριβώς για να έχει την παρέγκλιση κάποιο συγκεκριμένο χωράφι, να χτίσει και 
με λιγότερα τετραγωνικά μέτρα όπως είναι αυτό το συγκεκριμένο με 1440 
τετραγωνικά μέτρα είναι άρτιο και οικοδομήσιμο σύμφωνα με τον νόμο του 
ΥΠΕΧΩΔΕ. Εγώ θα σας αναφέρω δυο τρία παραδείγματα για να καταλάβετε 
επακριβώς τι συμβαίνει. Ο δρόμος κάτω ο παλιός σιδηρόδρομος, ο δρόμος του 
Λιμπάντση, είναι του δημοσίου, ήταν παλιός σιδηροδρομικός σταθμός, 
ασφαλτοστρώθηκε από την ΔΕΚΕ, σήμερα όμως είναι δημοτικός δρόμος. Δεν μπορεί 
να το αμφισβητήσει κανείς. Ένα άλλο παράδειγμα. Ο δρόμος Θεσσαλονίκης, 
Βενιζέλου, Μητροπόλεως, 16ης Οκτωβρίου, είναι δημοτικοί δρόμοι, γνωρίζετε ότι 
αυτοί οι δρόμοι είναι και εθνικός δρόμος ταυτόχρονα; Ήταν και είναι. Δεν έχει 
αποχαρακτηριστεί ακόμη. Επί του άρθρου αυτού του Π.Δ. του ΥΠΕΧΩΔΕ από πάρα 
πολλούς συναδέλφους τέθηκαν ερωτήματα, ερωτήματα και απαντήθηκαν κι όλες οι 
απαντήσεις λένε αυτό το πράγμα και έχω, οι εγκύκλιοι είναι: η 104 του ’86, η 33 του 



’89, η 22 του ’01 για το συγκεκριμένο θέμα, λέει μάλιστα στην τελευταία παράγραφο 
της απάντησης «όταν δε η σύνδεση μεταξύ δυο οικισμών είναι μια και μοναδική δεν 
απαιτείται η αναγνώριση αυτής ως μοναδικής με απόφαση νομάρχη». Εγώ το 
αποδέχτηκα να έρθει στο Δ.Σ. και να γίνει η διαδικασία αυτή για ποιο λόγο, γιατί η 
υπηρεσία δεν πιστεύει ότι είναι δημοτικός δρόμος. Υπάρχει νομολογία και θα το 
αποδείξουμε, είναι και το συμβούλιο χωροταξίας οικισμού και περιβάλλοντος. Αν 
θέλετε οτιδήποτε να ρωτήστε, είμαι στη διάθεσή σας. 
 Μελιόπουλος: Προφανώς και δεν έχω τις γνώσεις που έχει ο κ. Δελαβερίδης 
αλλά τυχαίνει να κατάγομαι από εκεί ξέρω την περιοχή. Θέλω να καταθέσω τα εξής: 
ο δρόμος αυτός, συμφωνώ 100% με την άποψη του δασαρχείου, είναι δασικός και 
μάλιστα για τον καθαρισμό έχει ευθύνη το δασαρχείο και το καθάρισε πριν 15 ημέρες 
αλλιώς η πρόσβαση ήταν αδύνατη με οποιοδήποτε αυτοκίνητο. Θέτω την εξής 
ερώτηση και προβληματισμό. Αν ο δρόμος χαρακτηριστεί ως δημοτικός, θα 
καθαρίζεται από το δασαρχείο, θα συντηρείται; Ένα δεύτερο, ερχόμαστε σα Δ.Σ. εκ 
των υστέρων να νομιμοποιήσουμε μια παρανομία. Ποια είναι η παρανομία; Ένα 
αυθαίρετο κτίσμα έξω από το Δάσκιο προς το δάσος. Κοιτάξετε και τι δρόμους 
ανοίγει, αν νομιμοποιήσουμε και δεν το σταματήσουμε εδώ, το πρώτο είναι αυτό το 
αυθαίρετο, θα ακολουθήσει άλλο, μετά τα αυθαίρετα έρχονται οι φωτιές. Αυτός είναι 
ο δρόμος.  
 Βοργιαζίδης: Κε πρόεδρε, καταρχήν να πω το εξής: ο κ. Δελαβερίδης κατ’ 
ουσία αποδυναμώνει το επιχείρημα του γιατί, μέσα στο εισηγητικό θα δείτε την 
αναφορά για τους δασικούς δρόμους, τι είναι οι δασικοί δρόμοι και λέει λοιπόν στην 
τελευταία σειρά, «και μη συμπίπτουσα μετά του εθνικού, επαρχιακού ή κοινοτικού 
δικτύου της χώρας», άρα λοιπόν κατά αυτή την ομολογία δεν μπορεί το δασικό να 
είναι και κοινοτικό, θα φύγω όμως από αυτό το πράγμα. Θα υπήρχε έντονος 
προβληματισμός για την υπηρεσία αν υπήρχε ένας μόνο δρόμος. Εκεί θα υπήρχε 
προβληματισμός έντονος. Δεν υπάρχει αυτή τη στιγμή γιατί υπάρχει και δεύτερος 
δρόμος ο οποίος ναι μεν δεν είναι πιο σύντομος αλλά είναι σαφώς καλύτερης 
βατότητας, τουλάχιστον το κομμάτι που είναι η επαρχιακή οδός. Πέραν τούτου για να 
κλείσω, θέλω να πω ότι εμείς γνωμοδοτούμε. Ο κ. Δελαβερίδης μπορεί να πάει στην 
περιφέρεια και να υποστηρίξει το αίτημα του. Η εισήγησή μας λοιπόν είναι αρνητική. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του αντιδημάρχου Κ. 
Βοργιαζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 22 σύμβουλοι: 
Θ. Θεοδωρίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Μ. Παπαϊωνάννου, Θ. Κορωνάς, Β. 
Παπαδόπουλος, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Α. 
Βεσυρόπουλος, Χ. Τσιούντας, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Ι. Σοφρόνωφ, Χ. 
Σαββαϊδου. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Κ. Κουτσαντάς. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Ν. Μωυσιάδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-8-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κ. Βοργιαζίδη. 
2.- Την από 24-3-2011 αίτηση του Στέφανου Παπαδόπουλου.  
3.- Το αριθ. 2623/11-4-2011 έγγραφο του Δασαρχείου Βέροιας.  
4.- Ότι για τον χαρακτηρισμό της εν λόγω οδού ως κυριότερη δημοτική απαιτείται η 
συναίνεση του Δ.Σ. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων και του Α. Δελαβερίδη, 
εκπροσώπου του παραπάνω αιτούντα, όπως αυτές διατυπώθηκαν κατά τη συζήτηση 
του παρόντος θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, του άρθρου 1 παρ. 2β/δδ του Π.Δ. 
24/31-5-85 (ΦΕΚ 270Δ), του άρθρου 15 του Ν. 998/79 (ΦΕΚ 289/Α΄/29-12-79) και 
της αριθ. 6/27610/21-6-2011 της Δ/νσης Οικοδομικών & Κτηριοδομικών κανονισμών 
του ΥΠΕΚΑΑ.. 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
Γνωμοδοτεί κατά του χαρακτηρισμού των οδών σύνδεσης του οικισμού 

Δασκίου με τους οικισμούς Αγ. Κυριακής και Καταφυγίου Ν. Κοζάνης ως 
κυριότερων δημοτικών, για τους παρακάτω λόγους: 
1.- Ο οδός που συνδέει τον οικισμό Δασκίου με τους οικισμούς Αγ. Κυριακής και 
Καταφυγίου Ν. Κοζάνης είναι δασική, σύμφωνα με το αριθ. 2623/11-4-2011 έγγραφο 
του Δασαρχείου Βέροιας και συντηρείται από αυτό. 
2.- Πρόκειται για χωματόδρομο με κακή βατότητα και μεταβλητό πλάτος και κατά 
τους θερινούς μήνες χρησιμοποιείται από τους κατοίκους του Δασκίου για τη 
μετακίνησή τους προς τους παραπάνω οικισμούς. 
3.- Η διαδρομή της εν λόγω οδού είναι κοινή μέχρι ενός σημείου όπου διακλαδώνεται 
και οδηγείται η μία χάραξη στον οικισμό Αγίας Κυριακής και η δεύτερη στον οικισμό 
Καταφύγιο. 
4.- Η διασύνδεση των παραπάνω οικισμών γίνεται δια της επαρχιακής οδού που 
εξέρχεται από τον οικισμό Δασκίου προς Βελβεντό Κοζάνης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  611 / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Καπετανίδης  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-9-2011 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Γ. Σουμπέκας 
Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 

 
  
 


